
 
 
 
 
 

NOVEMBRE DE 2006 
 
 

A LA PREGUNTA EFECTUADA PER LA SRA. GLORIA MARTÍN 
 
“Dos dies abans de les eleccions al parlament de Catalunya, al barri de Can Vidalet van 
desaparèixer les pancartes i banderoles de tots els grups polítics menys les del PSC. Algú 
ho va denunciar? Si es així, s’ha esbrinat el que va passar? S’ha investigat? ... i si ningú es 
va queixar, es tindrà en conta perque a les properes eleccions (municipals) no torni a 
passar?” 
 
El nostre grup no tenia pancartes penjades a Can Vidalet durant la campanya electoral, per tant, 
no ens hem vist afectats per no tenir penjada cap pancarta. De totes maneres, si això va passar tal 
com ho diu la sra. Martín, és un cas molt greu i s’hauria d’aclarir. 
 
 

A LES PREGUNTES EFECTUADES PEL SR. ANDREU MOLINER 
 
1.- “Hi ha un colectiu d’entitats de cultura popular de la vila que etan dialgant amb 
l’ajuntament la posibilitat d’...-sen a desenvoluparla sey alintat a unes naus de lloguer que 
hi ha al Pou d’en Felix. D’aquests entitats n’hi ha que tenen local municipal com per 
exemple els Castelelrsi n’hi ha que no tenen. Els semblaria oportu que les entitats que ja 
disposa d’un espai municipal sumesin a mes aquest espai? No seria un duplicacio de 
despesses i un greuge compartir envers l’altres associaicons d’Esplugues.” 
 
Primer tinguem Casal i després ja debatrem a qui cal col·locar. 
 
2.- “Vostes es queixen sovint que l’ajuntament porta molt endarreret el tema de l’habitatge 
de promocio publica, tot i que la promocio de Sant llorenç esta a punt de començar i els 
pisos de llguer per a juves en 3 sulars d’el gull estan en marxa. Si vostes fossin al govern, 
quan, com i on farien habitatge public a mig termini? Creuen vostes que hi ha baretes o 
solucions magiques per aburda aqueta questio” 
 
Senzillament no esperariem més de 20 anys en fer pisos de promoció pública. 
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